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Pan

Artur Borkowski
Burmistrz Miasta i Gminy Serock

za pośrednictwem

Pana Tomasza Pszczoły

Przewodniczącego Rady

Miejskiej w Serocku

lNTERPELACJA

w sprawie zamontowania wyniesionych przejść d!a pieszych w rejonie ul. Kościuszki, ul. Rynek oraz

ul. 11 Listopada.

Wielu mieszkańców rejonu ulic: Kościuszki, Rynek, Wolskiego oraz It Listopada lglasza uciążliwoŚci,

występujące zwłaszcza latem, spowodowane poruszaniem się po ww. ulicach pojazdamigenerującymi

wysokipoziom hałasu. 
,

Mieszkańcy okolic serockiego rynku, z raĄi położenia swoich nieruchomoŚci, są przyzwyczajeni do

hałasu podczas głośnych imprez i wydarzeń gminnych. Mieszkanie w takiej okolicy niesie za sobą

zarówno korzyścijak i zmusza do pewnych ustępstw.

Ciężko jest jednak akceptować fakt, że pewne osoby uczyniły sobie z samego centrum miasta tor

wyścigowy. problem występuje przez cały rok, choć natęża się szczególnie w miesiącach ciepłych.

Kierowcy wyjątkowo głośnych pojazdów (samochody oraz motocykle/skutery) jeżdżą wielokrotnie ul.

Kościuszki, przez Rynek, następnie wyjeżdżają z rynku, kierując się nad wodę ulicą Brukową bądŹ

bezpośrednio do ulicy Pułtuskiej, ulicą 11 Listopada. Takie ,,rajdy" odbywają się najczęŚciej w godzinach

późnowieczornych oraz nocnych, tj. ok, 22.00-1.00.

problem poruszany był wielokrotnie podczas kampanii, także na spotkaniu podsumowującYm

kampanię pańskiego komitetu wyborczego. Pragnę zazn.aczyć, że zadeklarował Pan zamontowanie



Pro8ÓW zwalniającYch w tym ,,kwadracie ulic na rynku". prosił pan o monitorowanie sprawy, co
niniejszym, w imieniu mieszkańców czynię.

Zdaję sobie oczYwiŚcie sPrawę z te8o, ze same wyniesione przejścia nie rozwiążą problemu hałasu,
jednak mogą one skutecznie zniechęcić,,rajdowców'' do wjeżdżania na rynek.
Dlatego sugeruję ustawienie kamery akustycznej w okolicach rynku. lstnieją możliwości dzierżawy
takiego sprzętu, Być może pomoże on namierzyć kierowców, którzy swoimi szczególnie głośnymi
pojazdami zakłócają spokój mieszkańców

W związku z powyższym, zw!.acam się z poniższymi pytaniami:

L. Kiedy urząd planuje montaż wyniesionych przejść dla pieszych?

2. Jakie będą ich lokalizacje?

3, CzY dokonYwano Pomiarów głoŚnoŚci w Serocku, zwłaszcza w rejonie ulic, których dotyczy
Przedmiotowe Pismo? jeŚli tak, to proszę o przedstawienie wyników pomiarów.

Z poważaniem,

Dou*iąy |ulk asl,^(


